

HOUSE OF ASSEMBLY,

CHAMBRE D'ASSEMBLEE,

MONDAY, 1st. December 1828.

LUNDI, 1er. Décembre 1828.

Resolved, That the Public Accounts of the Province, for the year 1827, transmitted this day by Message, from His Excellency the Administrator of the Government, be referred to a Committee of Seven Members, to examine the same and report thereon, with all convenient speed, with power to send for persons, papers and records.

Résolu, Que les Comptes Publics de la Province pour l'année 1827, transmis ce jour par Message de Son Excellence l'administrateur du Gouvernement, soient référés à un Comité de sept Membres, pour les examiner et en faire rapport avec toute la diligence convenable, avec pouvoir d'envoyer querir personnes, papiers et records.

Ordered, That Mr. Cuwillier, Mr. Heney, Mr. Leslie, Mr. Neilson, Mr. Quesnel, Mr. Bourdages and Mr. Young, do compose the said Committee.

Ordonné, Que Mr. Cuwillier, Mr. Heney, Mr. Leslie, Mr. Neilson, Mr. Quesnel, Mr. Bourdages et Mr. Young composent le dit Comité.

Attest.

Attesté.

WM. B. LINDSAY,
Depy. Clk. H. of Assbly.

J. ANT. BOUTHILLIER,
Greffr. Asst.

Wednesday, 17th. December 1828.

Mercredi, 17 Décembre 1828.

Ordered, That the Message of His Excellency the Administrator of the Government, delivered to the House, this day, and the papers and documents accompanying the same, be referred to the said Committee.

Ordonné, Que le Message de Son Excellence l'administrateur du Gouvernement, délivré à la Chambre ce jour, et les Papiers et Documens qui l'accompagnent soient référés au dit Comité.

Attest.

Attesté.

WM. B. LINDSAY,
Depy. Clk. H. of Assbly.

J. ANT. BOUTHILLIER,
Greffr. Asst.

Wednesday, 24th December 1828.

Mercredi, 24 Décembre 1828.

Ordered, That the Message of His Excellency the Administrator of the Government, and the papers accompanying the same, laid before the House, this day, be referred to the said Committee.

Ordonné, Que le Message de Son Excellence l'administrateur du Gouvernement, et les Papiers qui l'accompagnent, mis devant cette Chambre ce jour, soient référés au dit Comité.

Attest.

Attesté.

WM. B. LINDSAY,
Depy. Clk. H. of Ass'y.

J. ANT. BOUTHILLIER,
Greffr. Asst.

Saturday, 10th January, 1829.

Samedi, 10 Janvier 1829.

Ordered, That the said Committee have leave to report from time to time.

Ordonné, Que le dit Comité ait la permission de faire rapport de tems à autre.

Attest.

Attesté.

W. B. LINDSAY,
Depy. Clk. H. of Ass'y.

J. ANT. BOUTHILLIER,
Greffr. Asst.

Saturday, 31st January 1829.

Samedi, 31 Janvier 1829.

Ordered, That the Public Accounts for the year 1828, laid before this House, on the 27th inst. be referred to the said Committee.

Ordonné, Que les Comptes Publics pour l'année 1828, mis devant cette Chambre le 27 du courant, soient référés au dit Comité.

Ordered, That the Messages of His Excellency the Administrator of the Government of the 27th and 28th instant, with the Statement of certain Expenses of the Civil Government, still unpaid, and the Estimate of the Civil Expenditure of the Government for the year 1829, be referred to the said Committee.

Ordonné, Que les Messages de Son Excellence l'administrateur du Gouvernement, du 27 et du 28 du courant, avec un Etat de certaines Dépenses du Gouvernement Civil qui ne sont pas encore payées, et l'Estimation de la Dépense Civile du Gouvernement pour l'année 1829, soient référés au dit Comité.

Attest.

Attesté.

Wm. B. LINDSAY,
Depy. Clk. H. of Ass'y.

J. ANT. BOUTHILLIER,
Greffr. Asst.